
Møtereferat FAU – Frakkagjerd ungdomsskole 
Dato: 04.04.2024 

 
Til stede:  
Jorunn Toskedal, Hilde Hansen, Anette Eikeland, Heidi Sandvik, Marie Vatnaland, May Ellen 
Søvik, Tove Stølsvik, Leif Johan Rokstad, Birgitte Lie, Knut Vaglid, Geirmund Eikje, Rachel 
Økland, Irene Susort 
 
Referent: Hilde Hansen 

Sak Beskrivelse av saken  Saksansvarlig 
/ evt.vedtak  

1 10. klasse avslutningsfesten 20. juni i Storsalen på 
Tysværtunet.  
 
Det står 38500,- igjen etter Polenturen (sponsorpenger).  
Pengene fordeles ut til klassekontaktene til bruk til klasseturer.  
Skolen har lagt inn forslag til klasseturer-/avslutninger 13.-14. 
juni.  
10A: Geirmund Eikje 91674098 
10B: Kai Brandt 48274104/98840287 
10C: Heidi Sandvik 41630851 
10D: May Ellen Søvik 91175796/Bjarte Alne... 

 

2 
 

Orientering fra rektor.  
Skolen trenger flere lærere, mangler fire stk.  

 

3 
 
 

Innspill ang. trafikksikringsplan. 
- Vi ønsker å beholde trafikkopplæringen i valgfag.  
- Vi foreslår «Skyss med buss» fra Førre/Frakkagjerd til 

for eksempel motorklubben Futurum på Gismarvik.  
- Vi foreslår fokus/temauke på trafikksikring ift. el-

sparkesykler. Det ferdes fortsatt på el-sparkesykler både 
til og fra skolen, men også i skoletiden, både to og tre 
på èn el-sparkesykkel. 

FAU ønsker sammen med skolen og elevrådet å komme fram 
til felles retningslinjer for ferdsel til og fra skolen.  
FAU foreslår at FUS gjennom Trygg Trafikk blir en 
«Trafikksikker skole». Her er det også midler å hente.  
 
 

 

4 Sommerball 5. juni her på skolen for skolens elever.  
Billettsalget foregår på skolen. Avanti stiller med dj og kiosk.  
 

 

5 Motorklubben Futurum på Gismarvik har en spennende 
opplæringsarena. Som et tiltak for å gi elever med spesielle 
utfordringer, ønsker vi at rektor og skolesjef vurderer å prøve ut 
en ny opplæringsarena for ungdommer i deler av skoletiden. I 
forrige kommunestyremøte viser en til at en ønsker tenke nytt 

 



Sak Beskrivelse av saken  Saksansvarlig 
/ evt.vedtak  

omkring skole og opplæringsarenaer. Vi ber om at en i forkant 
av neste skoleår også vurderer om det kan legges til rette for 
valgfag som hele skoledager, for at en kan få andre rammer 
rundt valgfagene.  

 
6 Det ønskes at det satses på lesesvake elever. Følger skolen 

en leseplan?  

FAU ønsker ressurser til leseopplæring og lærebøker. Som en 
del av denne satsingen, ønsker FAU at skolen søker om å bli 
en dysleksivennlig skole da dette er noe som vil gagne alle 
elever.  

 

 

Event
uelt 

Neste møte:  
- Temauker 
- Avspasering ifm valgfag/arrangement. 
- FAU ønsker  

 

 

 

Nytt møte: 6.6. kl. 19.00 


